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Strategický tým MČ Praha 21- zasedání č. 4 

 
 

Datum konání: úterý 4. října 2011 od 13:00 do 14:30 hodin 

Místo konání: kancelář starosty MČ 

Přítomni členové: 

RNDr. Beroušková Soňa, Iva Hájková, Kořínková Hana, JUDr. Kozáková Vladimíra, Bc. 

Lipanovičová Radka Ing. Václav Müller, RNDr. Pavel Roušar, Vladimír Saitz, Vodová 

Zdenka, Pavel Zeman 

Omluvena: Ing. Vlasta Berková 

 

Program: 
1. OPŽP – výzva na zateplení veřejných budov 

2. Nadace ČEZ – podpora regionálních projektů 

3. Nadace Partnerství – projekt Zdravé stromy pro zítřek 

4. Kulaté stoly 

5. Různé 

 

Jednání vedl RNDr. Pavel Roušar 

 

Zápis: 

 

Bod 1) 

Výzva není vyhlášena, dle předběžných informací bude termín pro podání žádostí od 1. 12. 

2011 do 6. 1. 2012. 

V souladu s přílohou č. 1 Směrnice MŽP 3/2011 a s uveřejněným manuálem lze zahájit 

příslušné kroky vedoucí k podání žádosti o zateplení MŠ Sedmikráska, Lišická 1502, Praha 9. 

Postup: 

- pí Hájková předloží do RMČ dne 11. 10. 2011 schválení záměru na podání žádosti do 

OPŽP PO 3, oblast podpory 3.2 – zateplení veřejných budov pro MŠ Sedmikráska, 

 

- vedoucí OMI v souladu s Vnitřní směrnicí č. 5/11 v návaznosti na Závazné postupy 

MMR pro zadávání veřejných zakázek spolufinancovaných ze zdrojů EU zadá 

zpracování energetického auditu a energetického štítku obálky a zpracování 

projektové dokumentace s položkovým rozpočtem a s prohlášením o 

zateplovaných plochách. Předseda KUR nabídl pomoc investiční sekce při zadávání 

výběrových řízení. 

 

- nutno vyžádat si písemné stanovisko krajského úřadu z hlediska potřeb životního 

prostředí. Podání se činí na odboru ochrany přírody MHMP na základě žádosti MČ. 

Vyřízení žádosti je možné do 1 týdne. 

 

Výše finanční spoluúčasti MČ musí být nejméně 10 %, přesnější spoluúčast bude známa až po 

vyhotovení energetického auditu s označením míry úspor. Snaha je získat co nejvíce 

kvalifikovaných bodů (nejméně 60), tudíž se od toho bude odvíjet míra finanční spoluúčasti 

MČ. 
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Bod 2) 

Výzva byla pí Hájkovou zaslána všem školám a neziskovým organizacím v oblasti sportu a 

volného času. Jedná se o podporu projektů z oblasti životního prostředí, kultury a umění, 

sociální služby, humanitární pomoci, rozvoje regionů a infrastruktury, volného času a sportu, 

vzdělávání, zdravotnictví. Není stanovena výše příspěvku. Žádost se podává elektronicky do 

21. 11. 2011 bez příloh, které jsou dodány v případě, že je projekt podpořen.  

Návrhy: oprava dvou chodníků – ul. Čentická a podél hlavní komunikace Starokolínská 

Závěr: pí Hájková ve spolupráci s vedoucí OMI sdělí na příštím zasedání Stýmu, zda bude 

podána žádost. 

 

Bod 3) 

Významné stromy v republice mohou díky projektu „Zdravé stromy pro zítřek“ získat 

poukazy na bezplatné arboristické ošetření, které již třetím rokem uděluje Nadace Partnerství 

ve spolupráci se Společností pro zahradní a krajinářskou tvorbu, o.s. O bezplatné ošetření 

stromů mohou obce, školy, občanská sdružení a další organizace žádat do 11. 11. 2011. 

Vybrané stromy pak na jaře příštího roku ošetří odborníci s mezinárodním certifikátem 

European Tree Worker (Evropský arborista). Při výběru stromů nebude hrát roli velikost 

stromu ani jeho stáří. Komise se zaměří zejména na potřebnost odborného zásahu, historii 

stromu a jeho význam pro místní obyvatele.  

Závěr: vedoucí OŽPD na základě zjištění více informací od Nadace Partnerství podá žádost o 

odborné ošetření památného dubu u č. p. 310, ul. Starokolínská. 

 

Bod 4) 

Uskutečnily se zatím tři KS – oblast školství, kultury, volný čas a oblast sociální a zdravotní, 

oblast životního prostředí. Zápisy z  KS budou zaslány Stýmu a KUR. Po ukončení všech KS 

bude Stým a KUR řešit závěry jednotlivých témat a míru analýzy současného stavu s určením 

dalšího postupu. Pan starosta uvedl, že je spokojen s tím, jak občané diskutují a jaké přinášejí 

návrhy a podněty. 

 

Bod 5) 

a) Pan starosta sdělil nespokojenost s úplností informací na webových stránkách 

úřadu. Z tohoto důvodu se všichni podívají na strukturu a na „své“ stránky a 

provedou revizi. V případě nutnosti změn vyřeší s panem Nedvědem. Pan tajemník 

zajistí ve spolupráci s panem starostou a panem Nedvědem vyškolení příslušných 

pracovníků v oblasti vkládání foto, práce s mapou… 

Dále uvedl, že je nutné odpovídat na diskuzní příspěvky, proto apeloval na všechny 

přítomné, aby operativně reagovali na příspěvky občanů. 

b) Akce „Změna dopravního režimu u budovy ÚMČ“, o níž vyšla informace v říjnovém 

Zpravodaji, byla provedena dříve, než se o ní občané dozvěděli ze Zpravodaje. Pan 

starosta doporučil pro příští akce lepší koordinaci v komunikaci s občany. 

c) Vedoucí OMI a OŽPD navrhly zkvalitnit komunikaci uvnitř úřadu např. pořádáním 

pravidelných porad vedení. 

d) Pan starosta požádal pí Kořínkovou, zda by zjistila na MHMP, jaký je demografický 

vývoj Prahy. 

e) Pan starosta informoval o petici na podporu rozšíření přírodní rezervace 

Klánovický les, která je uveřejněna ve Zpravodaji, na webu MČ a v podatelně úřadu. 

f) Dále informoval o projektu Naučná stezka Blatov, na které se podílí OS Újezdský 

strom, místní základní škola a MČ Praha 21 – bude svolána koordinační schůzka. 
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g) Předseda KUR požádal o dodání témat od radních a odborů, která by byla 

projednávána v KUR. Dále doporučil, aby se plánovanou rekonstrukcí budoucí školky 

v Lišické začala zabývat investiční sekce KUR a podílela se na vypracování záměru, 

který by obsahoval zadání výběrového řízení pro zhotovitele projektu na rekonstrukci 

přestavby školky. Vedoucí OMI tento návrh podpořila, předseda KUR svolá 

koordinační schůzku na toto téma.  

h) Vedoucí Finančního odboru paní Ing. Vlasta Berková byla jmenována členem 

strategického týmu na základě usnesení RMČ 25/0447/11 ze dne 27. 9. 2011.  

i) Starosta, tajemník, předseda KUR a koordinátorka MA21 se zúčastní veřejné 

obhajoby kategorie B kritérií MA21 v Litoměřicích dne 13.10.2011. 

 

Příští schůzka se koná dne 18. 10. od 13 hodin v kanceláři pana starosty. 

  

  

 Zapsala dne 6. 10. 2011 Iva Hájková 

 Schválil: RNDr. Pavel Roušar 


